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PRüTüI¡OZ r¡n Zsifrí

Z POSI EDZE I\íIA KOM ISJI RE WIZYJ liEJ
Fl',*.\J{.r 2-? }{.4RC.1 2#{}4 RAIIL!.

Kornisja Rewizyjna rozpoczEla posiedzerie o godzinie I l:00 r,v skladzie wg
listy obecnoÉci stanowi4ce.i zalqcznik do niniejszego protokolu.

Porz4dek posiedzenia:
| . Analiza kosztór,v funkcj onowan ia Pl1''," al n i N'{iej sk i e.i
2. Analiza rnaterialorv na ses.jg.
3. Sprawy róLne.

Kornisja Rer.vizyjna rvlSecliala na Plylvalnig Miejsk4 gdzie stwierdzila.
> na obiekcie w godzinach 8:00 * 11:00 przebvwalo 120 dzieci w l3 gfupach,

porzEdek r.v szatniach, na biezqco rernonty s4 wykon-\'wane,
jeCnak tl]Lrsz{ st*ici'd¿ic- zü ii ailresie ei.splcutacjr i ',¡dac i¿¡ri pci.i i iu- izeczS riu

poprawienia, tzn., ze sq widoczne ubytki.

- Przewodniczqcy Kc,rnisji Palvel Srnor4g zapytal, czy ternperatura rvody jakq
rvidaó tana na tablicy rnnsi utrzymv-rryaó siq cah' czas w-28 "C. czy jest obnizana?

- Ksiggowy Plywalni ociporviedzial, 2e racze.j tak .
-Przewodniczqcy zapytal rrastgpnie czy naucz5rciele rnaj4 peln4 kontrolg nad cala
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- P.ksiggowy odpowiedziat,2e navczyciel oczywiScie uczy i dozorufe uczniów,
którzr,. s4 na nieeee. Zasada jest ta-k-a-- 2e ieleli uczeú nrc é*'iezr,'. zosta_ie rv szk-cle.

Na pytanie Przer.vodnicz4cego Kornisji, czy jeieli r-rczeri jest zwolniony
z za.lQa^ rna praw.o przebywaó na niecce, p. ksiggowy odpor,r'iedzial" 2e generalnie nie
powinieu, aczkolwiek zdarza sig, 2e dzieci zwoluione przebywaj4 na niecce

lYr\i*sEH 1:
Komisja wnioskuje o pelny nadzór nad dzieómi, które przebywajq

na tereuie trare*u= aie {'lka r.*.' +bv€l¡ie niecki ale i poza Ri4, u' relu uniknigcia
dewastacji pom ieszczeú.

Radni uwa2a¡q" 2e b-vtoby iepie-¡, gdyby przychodzilo dwoch nauczycieli
do opieki, ewentualnie ucznior,vie zwolnieni z zajqc zostarvali w Swietlicv szkolnei.

WNIOSEK 2:
Komisja ie,dnoeloSnie rvnioskuien aby dzieci przebyrvajqce na zrvolnieniu,

nie korzystajqce z basenu pozostawa$ na terenie szkoly'w obiekcie Swietlicy pod
nadzorem pracowni ka Swietlicy.
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za- 5 ; przeciw-O ; wstrzym-0
Komis.f a j edno glo snie prze glosowala wniosek.

TIWAGA:
Radny K. Chalupka uwaZa,2e na terenie pomieszczeú basenu nalezy dokonaÓ

ger-reralnycir porz4dkow wiosennych wraz z uporz4dkowaniem zbpdnycir rzeszy.
PrzewodniczEcy Komisji równie2 trwaza,2e naterenie basenu nale2y wykonaÓ

rri*sen*e parzqdki, ba jak rvidaó *ic jeszcze *ie zrcbio*o.

Analiza kosztów funkcjonowania Plywalni Miejskiej.
Plywalnia Miejska zostala oddana do uZytku publicznego w lipcu 2000 roku.
Ksztaltowanie sip kosztów w okresie od i .08.üíl-3 i. f 2.ü3 wygl4daio rlastppuJQco:
Koszty: 2000r. - 223.428,92 zl.

l00l r. : 54?.q*7,83' zi.
2AA2r. - 622.328,75 zl.
2003r. - 666.488.16 zl.

Doclrody: 2000r. - 116.210,55 zl.
2001r .  -257.018.03 z l .
20ü2r. -241 .517,41 zl .
2003r. - 278.659.78 zl.

Przewodniczqcy Komisji stwierdzil, 2e od 2001 roku dochody Plywalni malej4
natomiast wzrosla liczba etatów; przewodniczqcy'.,, w zwi4zku z wnioskami Komis.ii
z 2¡J.J3 roku ocinoSnie oszczpdno3ci - caly czas wydatki waln wzrastai4 a dochody
malejq. W 2001r. komisja rewizyjna postawila wniosek, 2e P\walnia Miejska nie
miala zat*vierdzon€gc regularninu an'az arkusza uga*izat3jnego jedncstki, czt tl&
rok 2004 Plywalnia ma te rzecry?

P.ksipgorv-v odpowiedzial tr,vierdzqco: r.v re-eularninie jest 1ó z karvalkiem
etatów. Dalsze zatrudnienie lnoze nastgpowaó tylko wraz ze zwipkszeniem
przychodów. Jest tarn SciSle okreslone zatrudnienie: dwie kasierki, jeden kierownik,
jeden glówny ksipgowy, konserw'ator.
Zmniejszyliómy zatrudnienie z uwagi na sugestie komisji rewizyjnej, i tak np. w
eltrsz¿rze sprzqtaczek ',i etaf*, \ry obszarze ratclvnikárv t,,', etatu, zt€zygno\+'atlc
równieZ z instruktora nauki ptrywania zatrudnionego na umowQ zlecetlie,
oszczgdnoÉci z tego tvtulu rvyniosl,v 800 z!., w sumie zredukorvano zatrudnienie z
17,38 etahr na 16 osób. Í,Eczna sllma oszczEdnoóci z t¡rtulu wynagrodzeú minus
zlecenia wlnosi 7 .722,37 zl.

Przewodnicz4cy zapytal, czy w 2003 roku byly potiwyZki plac.
P. ksiggowy odpowiedzial,2e wzrosly - Érednio o 100 zl.
Przewadniczqcy Kcmisji pcwiedzial, 2e Rada zezwolita na padwl'zki ra.

wysokoSci 5 Yo, a byty wigksze.
Zastgpca kierorvnika rvvjainil. ¿e 1A0 il. dotyczy rator,vników. W 2003 roku

jedna pani - ratowniczka byly na urlopie macierzyiskirn i z tego tytulu otrzyrnywala
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drobna ktvotg z t"r,tulu premii regularninorvej, Co do pensji Kierou'nika nie rnogg siq
wypowiadaó, poniewu|le|y ona w kompetencji bunnistrza.
Przewodrriczqcy pyta, na jakiej podstawie tak znaczne podwyZki zostaly zarzEdzone
w grupie zarzqdzaj4cej Ptywalni4 Miejsk4.

Radny Stanislaw Baraliski zapfiat'.
l. ile ázieti kcrzysta z basenu pa g*dzinie !6.00,
2.lle wynosila dotacja na zakup dekoracji Swi4tecznel.

P. ksiggorv-v rv,rljasnil. 2e r,v sprarvie dekorac-ii irvi4tecznej otrzvrnal polecenie
z LJrzgdu Miejskiego, aby je zakupió i przyniesó rachunki, odnoÉnie dzieci
korzystajqcych z plywalni to specjalnie wyjechaliSmy na pllwalnip.

Przewodniczqcy Kornisli uwaZa, 2e z kosztów za oswietlenie Swi4teczne
nalely rozliczyó Pani4 Naczelnik-Barbarg Blaszkiewicz, natomiast odnoSnie
pc*iesiarrycir k*sztór.v energi i - Plyrval rriE ${iejsk4

Radny Stanislaw Baraúski uwaia, 2e w zwiqzku ze zblizajecyn sig okresem
letnim nie rna koniecznoÉci takiego ogrzelvania jak u'okresie zimorvym. Dzigki telnu
tno2na obnizyó koszty Funkcjonowania Plywalni Miejskiej

Przewodn iczqcy Kornisji przypomnial, 2e dochody Plywalni s4 przekazywane
na konto Urzpdu Miejskiego i zapytal, czy te doehody w lü0ozb wracaj4 na konto
Pfurvalni.

P. ksipgcr,vy adpcwiedzial, ze nie dzieje siE tc autotnatS'cznie i nie ctrzyrntrj4
zwrotu od razu.

Przewodnicz4c,v str.vierdzil - 2e patrz4c na analizq kosztórv z paszczególn,vch
lat, pomiqdzy wydatkami a dochodarni pl)¡walni robi siq coraz wieksza rozbiezlroSÓ.

WNÍOSEK 3:
Komisja zobowi4zuje kierownika Ptywalni Miejskiej do opracowania

rv tei'minie 3 miesipcy, planu oszczgdnoscioxego obejmujqcego zaró*nc sferg
plac, zatrudnieni jak i uiytkowania Ptywalni oraz do uzupelnienia sprawozdania
za ?{l{13 rok poprzez uszczegélowienie punktu ,.koszlv pozostale".

Ad" 2
Po przerwie na posiedzenie przybyl z-ca bunnistrza J. Wozniali.

Przewodnicz4cy przeszedl do ornawiania poszczególnycir pozycli dotycz4eych
porzqdku obrad sesji.

Poz.6
Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjarni.

Wniosek zslasza radnv Stefan Fiutek .

,, Aby niesolitlni wykonawcy przez okres trzech lat nie brali udzialu
w inwestycjach gminyn'

za-5 ; przeciw-0; wstrzyrn.-0

Wniosek zostal jednogloSnie przeglosowany
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Poz .7
Sprawozdanie zwykonania uchwaty Rady podjEtych na poprzedniej sesji

Glos zabrala Przewodniczqca Rady Miasta p. E. WiÉniewska stwierdzaj4c, izprzed
chwilq dostala pismo od Wojewody, 2e na tp uchwalp wptyngla skarga od
handlowców Targowicy. Wojewoda przyslal zapytanie i ustosunkowanie si€ do
zarzvtow przedstawionych przez handlowców. Pani Przewodniczqca skierowala
pisrno dc Fana Bunnistrza.

Komisja wigcej uwag nie wnosi.

Poz.9
Uchwala w sprarvie przyjgcia strategii w zakresie bezpieczeñstwa dla Miasta i

Gminy Jqdrzejów na rok 2úú4.

K*r*isja ü*?g nie r*'nasi.

Poz.10
Uchwala zmieniaj4ca Uchwalg Nr Ll450D0A2 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

z dnia 9 pahüiernika 2002 roku w sprawie wynajmu pomieszczen na gabinety
stomatoiogiczne dia iekarzy stomatologow oraz sprzqtu stomatolo giczne go.

Ki:rnisja ulag ¡rie ivnosi.

Poz. I I
Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeduly w drodze przetargu

nieruchomoSci komunalnych, poloZonych u zbiegu ulic: Przypkowskiego i
Al.Pilsudskiego.

Pa*i Przex.cdnicz4ca RadS' h{iast r*jsu*Eia sugestiE, i2 rv p+przedniej pracy
rady, kiedy wystawiano dzialki do sprzedu4 radni w uzasadnieniu Uchwaly
dostalvali rór.ynie2 map), Canvch dzialek. a obecnie \v uzasadnieniu jest tvlko
ewidencja, powiedziala,, dla mnie osobiécie jest to tajemniczy temat. Na ten moment
jestem przeciwna ,2eby taka Uchwala vkazala sig.

Z-ca Bunnistrza J.Wozniak odnosnie tej Uchwaly udzielil znanych mu infonnacji.

WI\IOSEK 5
..Komisja sklada wniosek aby nie sprzedawaó dzialki w takiej formie
w jakiej jest podawana informacja, gdyi uzasadnienie do uchwaly jest
bardzo lakoniczne"

za-5 ; przeciw-O; wstrzym.-O
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WI{IOSEK 6
,,Komisja sklada wniosek o przrioienie tej uchwaly na nastppn4
sesjp, w uzasadnieniu prosimy o dokladne podanie lokalizacji
rlzislki na m*pie gt*dezyilrsi".

za - 5- przecir.v - 0, wstrzvln. -0

Poz.  l5
Uchwala w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i

fulodernizac-ji Urzadzeri Worioci4gowycir i Kanaiizacli w Jgcirzejowie na iata 2Ü04-
2006

- Przewodnicz4cy zwrócil sig z pytaniern do z-cy Burrnistrza J.Wozniaka'. .,czy
do Burmistrzawpt_vn4l wniosek od kierorvnika ZWiK o podwyzkQ wody?"

- Odpowieriz i.Wozniaka: ,. tak wpiyrl4l-'

i'+astEp*ie na pcsiedzenie zasial püproszair3' kierciv¡rik ZWiK, kiói3' przybyl 't\{.&z z
p. BoZenEJanus.

Przewodnicz4cy przywital p. kierownika i p. B.Janus a rrastgpnie poprosil o
ornówienie Wieloletniego Planu dotyczqcego urzqdzen wodoci4gowych i
kanaiizacy¡rycir.

?azt Z. Latc pc:,iiedziai, Ée rv iniEd4'czasie wpi3'*Elc p;srna l;d pa;ii Skarix:ik
Urzgdu Miasta w zrvi4zku z wystgpuj4cyrni niezgodnoSciarni w 'uvieloletnim planie z
planem budzetou'-vm. W zu'iqzku z. tvrn przr,'gotorval nou'\' plan. *' którvln zostah,:
naniesione poprawki, ale nie mógl pornin4ó tnodernizacji oczyszczalni Scieków.
Punkt ten zostal dopisany na koicu i iest.iedynym punktem, który nie jest zgodnv
z planem bucizetorvyrn.

- Przer.vcdnicz4r:y zapytai kieri:rvnika: ,.czi- prar.vi*1jest, 2e zlaly'i Pan ri'iiiosek
do Burmistrza o podwyzkE wody? ..

- Z. [.ato : *.tak zgodnie z srzepi-<ami raz rv roku moi*a zla?t'é taki u'niosek".
- pytanie zadala P.Przewodnicz4ca '. 

,,Czy rozmawia Pan ze swoirni
pracownikalni na tetnat prywatyzacii ZWiK, ktedy Pan zamierza wyst4pic
z wnioskiefir'?-'

- Z. Lato. ..nigdy z rnoich ust nie padlo slowo na temat prywatyzacji ZWiK.
Chcg przeksztalcic zakiad "'r' spólk1' píá!v& i:andlawegL] ze l009o udziaietn
Urzgdu Grniny, na dzien dzisiejszy nie rnogg wyst4pió o to, bo nie matn
r-rre gulorvanvch spra!d.' prawttvch"

Na posiedzenie zostala poproszona Pani Danuta Kiwiorska -Radca Prawny,
która udzielila czlonkom komis.fi informacii, 2e \\i Uchwale w sprawie
Wieioietniego Pianu Rozwoiu i Modernizacli Urz1dzefi Wocioci4gowych i
Kanalizacji w Jgdrzejowie na lata 2004-2006, moze zostaó dopisana
. 1 , . 1 . ' + l - ,  - . . , . '  ; ^  t ' ^ * ' *  ^ , '  ; ^  ; ' , ! . , , , . - . . , . * . -  | ' )
u ¡ J u . ¡ t t r { J l l ¿ l  f  t l l u t r r l d L - l ¿ r  ^ l d t \ L ,  P d r d É . t c l r  - .
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lvrirüsEK 7
,, Komisja wnioskuje o zapis jako paragraf 2, Le Wieloletni Plan

*:*ie ulec s*r{itz*rj w*ryskaeji w zalei**Éci r:d ár*dkéw
przewidzianych w budiecie"

za-Z: przeciw-2; wstrz\¡rn.- I

Wniosek nie zostai prze gioso\A'an)'. pfu€€'z€{i¡.

Poz . l4
{-ichwala w sprawie okleslenia stawek oplat za skladowanie odpadów

na Skiadowisku Ltdpaciow Komunainych w Potoku Malytr oraz_

upowa2nienia Burmistrza Miasta Jgdrzejowa do ustalenia wysokoici cen i

cpl*t za skiadcrvai:ie cdpad*rv.

WNIOSEK 8
,,Komisja wnioskuje o skreslenie paragrafu 4 w uchwale
w sprawie okreslenia stawek i opiat za skladowanie odpatiów
na skladowisku odpadów Komunalnych w Potoku foIatym
s r.ru r:p*waá*i**ia Srr r¡n is{rza *'tia sta Jqd rz*j*¡va :!* ¿¡sta Ia ilia

cen i oplat za sktradowanie odpadów"

za-4 ; przeciw-O, wstrzYrn. -0

Konrisla lednogiosnte przegiosowala wniosek

l r l  3
- ¡¿<r i

Przewodnicz4cy odczytal pisrno zarzqdu Ligi Obrony Krajrr i,v sprawie objpcia
patronatu nad turniejem lnarynistycznyn, w zalqczeniu do protokoltr.

WNIOSEK 9
.,, Komisja wnioskuje o ufundowanie nagrody rzeczowej "

za-4', przeciw-0 ; wstrzYrn. -0

Propozy c1 a Panr Przewodnicz4ce; zostata 1 edno glosni e prze gl o sow ana.

Sbrady ¿akaáczctic.

Protokolowala
- ( .  L

t ¿ ' \
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Przewodn iczqcf' Korni sj i Rewizyj nej

l, lmor4g
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